

**GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE**

**ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE**

RESTRICTED

GPR/Spec/16
22 June 1982

Committee on Government Procurement

Original: English/
Anglais

ISSUES WHICH MIGHT BE RAISED IN THE
CONTEXT OF THE NEGOTIATIONS FORESEEN
BY ARTICLE IX:6(b) OF THE AGREEMENT

Communication from the Swedish Delegation

The following communication, dated 14 June 1982, has been received from the delegation of Sweden.

At the meeting of the Committee on Government Procurement on 2 February 1982 it was agreed that an informal meeting of the Committee was to be convened on 6 July 1982 to discuss work in preparation for negotiations regarding the expansion and improvement of the Agreement.

I have been instructed by my authorities to transmit the following list of issues for consideration in the negotiations:

1. expanded entity coverage
2. inclusion of services and leasing
3. lengthening of bid deadlines

We do of course reserve our right to make modification to this list of issues.

Comité des marchés publics

QUESTIONS QUI POURRAIENT ETRE ABORDEES DANS LE CONTEXTE DES
NEGOCIATIONS PREVUES A L'ARTICLE IX:6 b) DE L'ACCORD

Communication de la délégation de la Suède

La délégation de la Suède a fait parvenir au secrétariat la communication ci-après en date du 14 juin 1982

A la réunion du Comité des marchés publics qui a eu lieu le 2 février 1982, il a été convenu que le Comité tiendrait une réunion informelle le 6 juillet 1982 pour examiner les travaux en cours en vue de négociations concernant l'élargissement et l'amélioration de l'accord.

D'ordre de mes autorités, j'ai l'honneur de vous transmettre la liste ci-après des questions à examiner au cours des négociations:

1. augmentation du nombre des entités visées
2. inclusion des services et du crédit-bail
3. prolongation des délais de soumission

Nous nous réservons bien entendu le droit d'apporter des modifications à cette liste de questions.